




Utfärdare Svenska Skidskytteförbundet	Datum 2019-02-03	Lokal och plats Skypemöte	Mötesnr 6_2018/19
Mötesdeltagare Sofia Domeij ordförande, Gunnar Olofsson, Anna-Lena Carlsson, Tommy Höglund och GS Ingemar Arwidsson.			Övriga deltagare: Olle Dahlin adjungerad.
Kallelse/protokoll delges även			Beräknad mötestid Kl. 20:00-22:00
Deltagare enligt kallelse/Förhinder anmält för			Protokollförare Anna-Lena Carlsson

FÖREDRAGNINGSLISTA - PROTOKOLL STYRELSEMÖTE

Löpnr	Föredragningspunkter, Beslut – åtgärd	Färdigdatum	Föredragande/Ansvar
1.	Inledning		SD
A	Mötet öppnande Ordförande förklarade mötet för öppnat.		SD
B	Val av justerare för mötet Beslut: Tommy Höglund		SD
C	Godkännande av dagordning Beslut: Dagordningen godkändes. Paragraf 2 Ekonomi utgår vid dagens möte.		SD
D	Föregående mötesprotokoll Protokollet godkänns. Sofia meddelar att Henrik Andersson nu ingår i valberedningen.		SD
3.	Övergripande		
A	Administrativa förbundsfrågor. GS Ingemar Arwidson informerade om det ständigt pågående arbetet med förbundets organisation.		GS
B	Externa rapporter (IBU/RF/SOK/SISU) IBU: Olle Dahlin rapporterade om det arbete i internationella förbundet, IBU. Det pågår ett intensivt strategijobb. På IBUs workshop i Røhpolding deltog bl a Patrik Jämteborn. Arbetet som gjordes där sammanställs nu och kommer att redovisas i Östersund. Nästa steg i arbete är att se på IBUs organisation och kommittee struktur. Till sista mars 2019 finns möjligheter att komma med synpunkter. Rapport från SM veckan. Ordförande Sofia deltog i en paneldebatt på temat Hållbarhet.		GS/OD

C	<p>RF/SISU: Styrelsen beslutar svara på tre av de remisser som RF nu har ute på remissrunda.</p> <p>Man kan ta del av de remissunderlag som riksidrottsstyrelsen och SISU förbundsstyrelse beslutat ska skickas till SF/MO för yttranden. Även DF-/SISU-distrikt har möjlighet att inkomma med yttranden. De finns på RFs hemsida.</p> <p>Remissvaren ska ha inkommit till RF/SISU:s kansli senast den 6 februari 2019. Svaren skickas till riksidrottsförbundet@rf.se.</p> <p>Efter remisstidens utgång kommer RS/FS att behandla inkomna remissvar och till Riksidrottsmötet i maj 2019 lägga fram förslag i respektive ärende.</p>		GS/SD
D	<p>Kommande möten.</p> <p>Forum 11–12/5 Elitläger veckan före midsommar. -Representation Åre. Sofia och Gunnar deltar den 13/2 på seminarium. Ingemar deltar på middagen den 16/2.</p>		SD
4.	Kommittéer		
A	Allmänt – inget för dagen		
B	Kommunikation och marknad. Jobbet med sponsorer fortsätter. Landslaget framgångar gör att läget är ljusare än å länge.		BB+GO/GS
C	Internationellt. Olle Dahlin rapporterade från IBU där man bla jobbar med rekrytering av ny GS.		OD/GS
D	Idrott. Ny plats för riksfinalen som blir Dala Järna. Endast för klasserna 12 år och uppåt.		TH/GS
E	Föreningsutveckling. Andreas driver på utvecklingen i klubbarna med sina besök. Tommy lyfter frågan om foovalla och hur förbundet ska agera. Styrelsen är överens om att frågan ska lyftas på förbundets forum i maj.		TH/GS
F.	Tävling. Tävlingssäsongen är i full gång och det är nu klart med att Dala Järna arrangerar årets riksfinal. Skidskyttet kommer att delta på kommande SM-vecka som kommer att gå av stapeln i Boden.		ALC/GS
5.	Regioner.		
	Västernorrland. Inget att rapportera.		
	Jämtland. Hede Cup samt kommande Östersundsloppet.		
	Gävle/Dala. Värmland/ Dala cup. Mora projekterar för ny anläggning med 20–22 fallmål.		
	Region Öst. Inget att rapportera.		
	Region Väst. Värmland/Dala cup pågår. Jörgen arbetar ca 2 dagar i veckan med utvecklingsarbete i region Öst och Väst.		
	Syd: Syd har fortsatt stor aktivitet. Man har nu delat upp regionen i tre delar.		

AS TA

6.	<p>Beab - lägesrapport</p> <p>A. Allmänt. VM-förberedelserna pågår med hög intensitet. Bra bokad på biljettsidan och närmar sej budgeterad nivå. Intresset för biljetter i närområdet är inte i nivå med övriga landet.</p> <p>Lägesrapport. VD Gunnar gav en rapport från det pågående arbetet. Besök från hovet. Förhoppningen är att kronprinsessan närvarar vit tävlingarna.</p> <p>Sociala program. Samordning ska ske för en bra spridning. Nya ministern med ansvar för idrottsfrågorna Amanda Lind har ställt sej positiv till att besöka VM.</p> <p>B. Kommande event.</p> <p>7. Strategi</p> <p>A Verksamhetsinriktning 2019/20 – 2025/26 Återkommer på kommande möten.</p> <p>8. Övriga frågor.</p> <p>Det är många saker och frågeställningar som nu kommer upp i slutfasen inför VM.</p> <p>Styrelsen beslutar:</p> <p>Det behövs ta fram en checklista avseende riskbedömning. Ordförande återkommer till GS. GS sammanställer.</p> <p>Att ge GS i uppdrag att ta fram en kommunikationsplan, för frågor som kan komma upp, främst nu inför och under VM.</p> <p>När det gäller frågor som ska hanteras av IBU, ska de hänvisas tillbaka dit.</p>		GO/VD
7.			SD
A			SD
8.			SD
9.	<p>Avslutning</p> <p>Nästa möte Kommande möte sker som Skypemöte den 24 februari klockan 20:00-22:00.</p> <p>Mötets avslutande Ordförande tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat.</p>		SD
	 Sofia Domeij Ordförande		
	 Anna-Lena Carlsson Sekreterare		
	 Tommy Höglund Justerare		